
RADA MIASTA LANCUTA 
ul. Plac Sobieskiego 18 

37-100 LANCUT 

Protokol Nr XXIX/2020 
z XXIX Sesji Rady Miasta Lancuta 

odbytej w dniu 29 lipca 2020 r. 

XXIX Sesja Rady Miasta Lailcuta VIII kadencji odbyla si~ pod przewodnictwem pana Adama 
Opalki - Wiceprzewodnicz~cego Rady Miasta. 
Sesja odbyla sit( w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w LaiJ.cucie- rozpoczt(la sicr 
o godz. 16.00 i trwala do godz. 17.50. 
W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczylo 13 radnych, wobec czego 
Prowadz~cy obrady stwierdzil prawomocnosc obrad i podejmowania uchwal. 
Wiceprzewodnicz~cy Rady poinformowal, ze obrady Rady Miasta Lancuta s~ nagrywane 
i transmitowane w Intemecie. Pelna tresc klauzuli informacyjnej dotycz~cej nagrywania obrad 
Sesji znajduje sicr przed wejsciem na sal~ posiedzeil. 

Prowadz~cy obrady przywital zebranych gosci i poinformowal, ze porz~dek Sesji przedstawia 
sicr nastcrpuj~co: 
1. Otwarcie. 
2. Przyjt(cie porz~dku obrad Sesji. 
3. Podjt(cie uchwaly zmieniaj~cej uchwalcr Rady Miasta LaiJ.cuta Nr XIV/101/2019 z dnia 

4 wrzesnia 2019 r. w sprawie przyst~pienia do sporz~zenia zmiany Nr 3 Studium 
Uwarunkowail i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Lailcuta (Druk 
Rady Miasta Nr 40/2020). 

4. Podjcrcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXV/156/2020 Rady Miasta Lailcuta 
z dnia 25 marca 2020 r. w sprawie przyjt(cia Programu opieki nad zwierzcrtami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz~t na terenie Gminy Miasto Lailcut 
na rok 2020 (Druk Rady Miasta Nr 4212020). 

5. Podjcrcie uchwaly w sprawie przyjcrcia Regulaminu utrzymania czystosci i porz~dku na 
terenie Gminy Miasta Lailcuta (Druk Rady Miasta Nr 43/2020). 

6. Podjycie uchwaly w sprawie szczeg6lowego sposobu i zakresu swiadczenia uslug 
w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
zamieszkalych oraz zagospodarowania tych odpad6w w zamian za uiszczon~ przez 
wlasciciela nieruchomosci oplatt( za gospodarowanie odpadami komunalnymi (Druk 
Rady Miasta Nr 44/2020). 

7. Podjcrcie uchwaly w sprawie zwolnienia w czt(sci z oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wlascicieli nieruchomosci zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostuj~cych bioodpady stanowi<tce odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym (Druk Rady Miasta Nr 45/2020). 

8. Podjycie uchwaly w sprawie zrniany uchwaly w sprawie wzoru deklaracji o wysokosci 
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli 
nieruchomosci zamieszkalych polozonych na terenie Gminy Miasta Lancuta (Druk 
Rady Miasta Nr 4612020). 

9. Podjctcie uchwaly w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiekt6w Gminy Miasto 
Lailcut, w kt6rych Miejski Osrodek Sportu i Rekreacji w Lancucie realizuje zadania 
statutowe (Druk Rady Miasta Nr 4712020). 

10. Podjctcie uchwaly w sprawie ustalenia zasad korzystania z parking6w i rniejsc 
postojowych, sposobu pobierania oplat oraz powierzenia Burmistrzowi Miasta Lailcuta 
uprawnienia do stanowienia o ich wysokosci (Druk Rady Miasta Nr 4812020). 

11. Podjcrcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zrnian w budzecie Miasta Lailcuta na rok 
2020 (Druk Rady Miasta Nr 4112020). 

12. lnformacja Burmistrza Miasta o dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
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13. Infonnacja Bunnistrza Miasta z realizacji uchwal Rady Miasta pomiydzy XXVI a XXIX 
Sesj~ Rady Miasta Lancuta. 

14. Wo1ne wnioski i oswiadczenia. 

Kontynuuj~c, WiceprzewodnicZ'lCY Rady wyjasnil, ze stosownie do art. 20 ust. 1 pkt la 
ustawy o samorz(!dzie gminnym, Rada moze wprowadzic zmiany w porz(!dku obrad 
bezwzglydn~ wiykszosci~ glos6w ustawowego skladu Rady i zapytal, czy s~ jakies 
propozycje zmian do ustalonego porz(!dku obrad. 

Radni nie zglosili zadnych propozycji zmian do przedmiotowego porz~dku obrad. 

Prowadz~cy obrady, poddal pod glosowanie porz~dek obrad, za przyjyciem kt6rego 
glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal siy od glosu. 

Ad.3 Podjrcie uchwaly zmieniajqcej uchwalf Rady Miasta Lancuta Nr XIV/10112019 z dnia 
4 wrzesnia 2019 r. w sprawie przystqpienia do sporzqdze11ia zmiany Nr 3 Studium 
Uwarunkowan i Kierunkow Zagospodarowa11ia Przestrze11nego Miasta Lancuta 
(Druk Rady Miasta Nr 4012020). 

Projekt uchwaly zmieniaj'!cej uchwaly Rady Miasta Lancuta Nr XIV/101/2019 z dnia 
4 wrzesnia 2019 r. w sprawie przyst'!Pienia do sporz<!dzenia zmiany Nr 3 Studium 
Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Lancuta, w imieniu 
Bunnistrza Miasta Lancuta, przedstawila pani Beata Kalamarz - Tworek Zastypca 
Kierownika Wydzialu Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Architektury. Uzasadnienie 
do projektu uchwaly przedstawilo siy nastc;:puj'!co: 

Zmiana uchwaly powodowana jest zmian~ zal<!cznika graficznego do zmiany uchwaly 
Nr XIV/10112019 Rady Miasta Lancuta z dnia 4 wrzesnia 2019 r. Nr 3 Studium 
Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Lancuta, celem 
dostosowania go do zal'!cznika graficznego do uchwaly Uchwala Nr XIV/102/2019 Rady 
Miasta Lancuta z dnia 4 wrzesnia 2019 r. w sprawie przys~pienia do sporz<!dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Polnej w Lancucie. 

W obecnym ksztalcie granice zmiany Nr 3 Studium od strony zachodniej nie obejmuj'! 
fragmentu terenu polozonego bezposrednio przy drodze gminnej u1. Polna. Na tym terenie 
obowi'!Zllj~ce Studium przewiduje projektowan'! obwodnicy miasta Lancuta. Granica uchwaly 
o przyst'!pieniu do sporz<!dzenia mpzp przy ul. Polnej, obejmuje teren przylegaj~cy do 
ul. Polnej, co powoduje, iz w planie nalezy uwzglydnic, wynikaj'!CY ze studium fragment 
ww. terenu obwodnicy. Ze wzglydu na polozenie tego fragmentu poza granicami uchwaly 
o zmianie Nr 3 Studium, nie rna mozliwosci opracowania mpzp przy ul. Polnej 
w uchwalonych granicach mpzp. Obsluga komunikacyjna tego terenu jest mozliwa poprzez 
pas terenu podlegaj'lCY wyl'!czeniu, a l<!CZC!CY obszar planu z drog'! istniej(!CC!. Droga 
dojazdowa b¢C!ca w budowie, a przebiegaj~ca przez teren objyty planem nie jest jeszcze 
widoczna na podkladzie mapowym, dlatego brak jest mozliwosci obslugi komunikacyjnej 
projektowanych teren6w aktywnosci gospodarczej. Bior(!c pod uwagy powyi.sze aspekty, 
najkorzystniejszym rozwi'!Zaniem jest zmiana zal(!cznika graficznego zmiany nr 3 Studium, 
poprzez przyjycie nowych granic sporz(!dzenia planu miejscowego. 

W zwi'!zku z powyi.szym, zachodzi uzasadniona koniecznosc zmiany uchwaly 
NrXIV/101/2019 Rady Miasta Lancuta z dnia 4 wrzesnia 2019 r. Nr 3 Studium 
Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Lail.cuta. 
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Wiceprzewodnicz'!CY Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radni nie zglosili zadnych pytan, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Wobec braku zgloszen do dyskusji, Prowadz'!CY obrady, poddal pod glosowanie projekt 
uchwaly. 
Za przyjyciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal sit( od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc'! urz'!dzen, 
umozliwiaj'!cych sporz'!dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowail radnych. 
Na podstawie wynik6w glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
zmieniaj~ca uchwal*r Rady Miasta Lancuta Nr XIV/101/2019 z dnia 4 wrzesnia 2019 r. 
w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia zmiany Nr 3 Studium Uwarunkowan 
i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Lancuta, zostala podj~ta 

i otrzymala Nr XXIX/179/2020. 

Ad.4 Podjfcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXV/15612020 Rady Miasta Lancuta 
z dnia 25 marca 2020 r. w sprawie przyjfcia Programu opieki nad zwierzftami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Miasto 
Lancut na rok 2020 (Druk Rady Miasta Nr 42/2020). 

Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXV/156/2020 Rady Miasta Lailcuta z dnia 
25 marca 2020 r. w sprawie przyjt(cia Programu opieki nad zwierzt(tami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierz'!t na terenie Gminy Miasto Lailcut na rok 2020, w imieniu 
Burmistrza Miasta Lailcuta, przedstawila pani Katarzyna Kluz- Gosztyla inspektor Wydzialu 
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Odpadami. Uzasadnienie do projektu uchwaly 
przedstawilo sit( nastypuj'!co: 

Zapewnienie opieki bezdomnym zwierz((tom oraz zapobieganie bezdomnosci zwierz'!-t jest 
zadaniem wlasnym gminy, wynikaj'!cym z art. 11 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. 
o ochronie zwierz'!t. Realizuj'!C powyt;szy obowi'!-Zek, Gmina Miasto Lailcut jest 
zobowi'!zana m.in. do zapewnienia stalej opieki weterynaryjnej bezdomnym zwierzytom, 
pochodz'!cym z terenu Miasta Lancuta, a takze zwierz((tom, kt6re uczestniczyly np. 
w wypadkach komunikacyjnych. Obowi¥Uj'!ca umowa pomiydzy Gmin'! Miasto Lailcut, 
a wykonawc'! uslugi zawarta na rok 2020, zostala rozwi'!Zana na mocy porozumienia z dniem 
1lipca 2020 r. z uwagi na wa2:ne okolicznosci, kt6rych nie mozna bylo przewidziec w chwili 
jej zawierania. W zwi'!Zku z koniecznosci'! zapewnienia ci'!glosci swiadczenia uslug 
weterynaryjnych, zawarta zostala umowa z nowym wykonawq uslugi. 

Konieczne stalo sit( wit(c dokonanie zmiany w obowi'!zuj'!cym Programie opieki nad 
zwierzytami bezdomnymi i zapobiegania bezdomnosci zwierz'!t, celem zaktualizowania 
danych w nim zawartych. Zmiany w Programie zostaly pozytywnie zaopiniowane przez 
Powiatowego Lekarza Weterynarii w Lailcucie, Kolo Lowie - ,Klub Mysliwych Diana" 
w Lailcucie oraz Kolo Lowieckie ,Rys". Maj'!c powyZ;sze na wzglt(dzie, przedlozenie 
projektu uchwaly jest uzasadnione. 

Wiceprzewodnicz'!CY Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 
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Radni nie zglosili zadnych pytan, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Wobec braku zgloszeti do dyskusji, Prowadz(!.cy obrady, poddal pod glosowanie projekt 
uchwaly. 
Za przyjt(ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal sit( od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc(!. urz~zeti, 
umozliwiaj(!.cych sporz(!.dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowati radnych. 
Na podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie zmiany uchwaly Nr .XXV/156/2020 Rady Miasta Lancuta z dnia 25 marca 
2020 r. w sprawie przyj~cia Programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierz~t na terenie Gminy Miasto Lancut na rok 
2020, zostala podj~ta i otrzymala Nr .XXIX/180/2020. 

Ad.5 Podj(/cie uchwaly w sprawie przyj(/cia Regulaminu utrzymania czystosci i porzqdku na 
terenie Gminy Miasta Laticuta (Druk Rady Miasta Nr 4312020). 

Przed rozpoczt(ciem prezentacji projektu uchwaly w sprawie przyjycia Regulaminu 
utrzymania czystosci i porz(!,dku na terenie Gminy Miasta Laticuta, Burmistrz Miasta Laticuta 
pan Rafal Kumek zglosil nast((puj(!.ce autopoprawki: 

1) autopoprawka polegaj(!.ca na dodaniu § 41 o tresci: , Wlasciciele nieruchomosci 
zobowiqzani sq do uprzqtania blota, sniegu, lodu i innych zanieczyszczen z CZ(/Sci 
nieruchomosci slutqcych do utytku publicznego we wlasnym zakresie celem 
bezpiecznego poruszania sif ". 

Obowi(!.Zek okreslenia zasad uprz<!tni((cia blota, sniegu, lodu i innych zanieczyszczeti z czysci 
nieruchomosci slU.Z<!cych do uzytku publicznego, wynika z ustawy o utrzymaniu czystosci 
i pofZ<!dku w gminie. Zacytowany § 4 ze znaczkiem 1 jest obligatoryjn<! regulacj(!. 
Regulaminu utrzymania czystosci i porz<!dku, kt6rej pomini((cie stanowi istotne naruszenie 
przepis6w prawa. 

2) autopoprawka zaproponowana na wsp6lnym posiedzeniu Komisji przez radnego 
Andrzeja Bamata tj. zmiana tresci § 13 polegaj(!.ca na wydluzeniu terminu odbioru 
b' d d' · zl · · 1 · 'b 100 Lpa ow oraz zu a 1 pop10 u w nast((pUJ'J.CY ~-Q~So : 

Rodzaj odpadow Nierucbomosci zamieszkale Nieruchomosci zamieszkale 
komunalnych w zabudowie jednorodzinnej w zabudowie wielolokalowej 

Bioodpady od 1 kwietnia do 15 grudnia - od 1 kwietnia do 15 grudnia-
(bylo od kwietnia do listopada) (bylo od kwietnia do listopada) 
w terminie odbioru odpad6w w terminie odbioru odpad6w 
zmieszanych; zmieszanych; 
caly rok do PSZOK-u caly rok do PSZOK-u 

Zutel i popi6! od 1 pazdziernika do 31 maj a - od 1 pazdziernika do 31 maj a -
(bylo od 1 paidziernika do 15 maja) (bylo od I paidziernika do 15 maja) 
w terminie odbioru odpad6w w terminie odbioru odpad6w 
zmieszanych; zmieszanych; 
caly rok do PSZOK-u caly rok do PSZOK-u 

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo sicr nastcrpuj(!.co: 
Zgodnie z art. 4 ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 roku o utrzymaniu czystosci i porz<!dku 
w gminach (tekst jedn. Dz. U. z 2019 r., poz. 2010 z p6in. zm.) rada gminy uchwala 
regulamin utrzymania czystosci i porz<!dku. Regulamin jest jednym z podstawowych 
instrument6w umozliwiaj(!,cych gminie wypelnienie obowi~zk6w organizatorskich w zakresie 
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utrzymania czystosci i porz~dku na jej terenie, stanowi~c uzupelnienie przepis6w ustawy 
o utrzymaniu czystosci i pofZ'ldku w gminach w zakresie przez ni(! okreslonych. 

Podjf(cie niniejszej uchwaly, przy jednoczesnym uchyleniu obowi~uj~cej Uchwaly, 
Rady Miasta Lailcuta Nr XXIV /178/2016 z dnia 8 grudnia 2016 r., wynika z wejscia w zycie 
znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystosci i porz~dku oraz koniecznosci dostosowania 
Regulaminu do jej zapis6w. W celu ograniczenia masy wytwarzanych bioodpad6w 
stanowi~cych odpady komunalne, wprowadzono w Regulaminie mozliwosc skorzystania ze 
zwolnienia w cz~sci z oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w zamian za 
wyposa.Zenie nieruchomosci w kompostownik i kompostowanie na terenie nieruchomosci 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi. 

Zgodnie z art 4 ust. 1 ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 r. o utrzymaniu czystosci 
i porz~dku w gminach, projekt regulaminu zostal przedlozony do zaopiniowania 
Pailstwowemu Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu w Lailcucie. Organ opiniuj~cy 

projekt uchwaly zaopiniowal pozytywnie. 

Wiceprzewodnicz~cy Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Zabieraj~c glos, radny Andrzej Barnat podzi((kowal Burmistrzowi Miasta za wprowadzon~ do 
projektu uchwaly autopoprawkf(. Kontynuuj~c wypowiedz, wyrazil pozytywn~ opinif( na 
temat wydanej przez Miasto ulotki opisuj~cej zasady prawidlowej segregacji odpad6w 
komunalnych, sugeruj~c jednoczesnie jej kolportaz do wszystkich gospodarstw domowych na 
terenie Lailcuta. 

W dalszej kolejnosci, na prosb(( radnego Wrzeslawa Zurawskiego, pani Katarzyna Kluz -
Gosztyla inspektor Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Odpadami udzielila 
wyjasnieil dotycz~cych interpretacji tresci pierwszej autopoprawki, odwoluj~c sif( w swojej 
wypowiedzi do zapis6w ustawy o utrzymaniu czystosci i porz~ku doprecyzowuj~cej 
obowi~zki wla5ciciela nieruchomosci. 

W zwi~ku z brakiem dalszych zgloszen do dyskusji, Prowadz'}.cy obrady, poddal pod 
glosowanie zaproponowane przez Burmistrza Miasta autopoprawki za przyjf(ciem kt6rych 
glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal sift od glosu. 

W dalszej kolejnosci Prowadz~cy obrady, poddal pod glosowanie projekt uchwaly 
uwzglf(dniaj'}.cy przeglosowane wy2ej autopoprawki 
Za przyjf(ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal si<r od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za porno~ urz~dzeil, 
umozliwiaj~cych sporz'}.dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowail radnych. 
N a podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie przyj~cia Regulaminu utrzymania czystosci i porz~dku na terenie Gminy 
Miasta Laricuta zostala podj~ta i otrzymala Nr XXIX/181/2020. 

Ad. 6 Podjfcie uchwaly w sprawie szczegolowego sposobu i zakresu swiadczenia uslug 
w zakresie odbierania odpadow komunalnych od wla$cicieli nieruchomosci 
zamieszkalych oraz zagospodarowania tych odpadow w zamian za uiszczonq przez 
wltdciciela nieruchomosci oplatf za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
(Druk Rady Miasta Nr 4412020). 

Przed rozpoczf(ciem prezentacji projektu uchwaly w sprawte szczeg6lowego sposobu 
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i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli 
nieruchomosci zamieszkalych oraz zagospodarowania tych odpad6w w zamian za 
uiszczont! przez wlasciciela nieruchomosci oplat(( za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, Burmistrz Miasta Laiicuta pan Rafal Kumek, zglosil autopoprawky dotycZt!Ct! 
zmiany tresci § 3 polegaj(}.ca na wydluzeniu terminu odbioru bioodpad6w oraz :luzlu 

. l t 'b 1 pop10 u, w nas ypu ~cy sposo 
Rodzaj odpad6w Nieruchomosci zamieszkale Nieruchomosci zamieszkale 

komunalnych w zabudowie jednorodzinnej w zabudowie wielolokalowej 

Bioodpady od 1 kwietnia do 15 grudnia- (bylo od 1 kwietnia do 15 grudnia -
od kwietnia do listopada) (bylo od kwietnia do listopada) 
w terminie odbioru odpad6w w terminie odbioru odpad6w 
zmieszanych; zmieszanych; 
caly rok do PSZOK-u caly rok do PSZOK-u 

Zuzel i popi6l od 1 paidziernika do 31 maja - od I pazdziernika do 31 maja -
(bylo od 1 paidziernika do 15 maja) (bylo od 1 paidziernika do 15 maja) 
w terminie odbioru odpad6w w terminie odbioru odpad6w 
zmieszanych; zmieszanych; 
cah rok do PSZOK-u caly rok do PSZOK-u 

Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo siy nast((puj~co: 
Stosownie do art. 6r ust. 3 ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 r. o utrzymaniu czystosci 

i porz~dku w gminach (tekstjedn. Dz. U z 2019 r., poz. 2010 z p6in. zm.) rada gminy okresla, 
w drodze uchwaly stanowit!cej akt prawa miejscowego, szczeg6lowy spos6b i zakres 
swiadczenia uslug w zakresie odbierana odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci 
i zagospodarowania tych odpad6w, w zamian za uiszczon(}. przez wlasciciela nieruchomosci 
oplat(( za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Znowelizowana ustawa o utrzymaniu czystosci i porz~dku w gminach rozszerzaj~c 
katalog odpad6w komunalnych, kt6rych selektywne zbieranie zapewnic maj(}. gminy, 
spowodowala r6wniez koniecznosc wprowadzenia mozliwosci odbioru od mieszkanc6w 
odpad6w niekwalifik:ujqcych si(f do odpad6w medycznych powstalych w gospodarstwie 
domowym w wynik:u przyjmowania produkt6w leczniczych w formie iniekcji i prowadzenia 
monitoringu poziomu substancji we krwi, w szczeg6lnosci igiel i strzykawek. 

Zgodnie z wymogiem art. 6r ust. 3c ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 r. o utrzymaniu 
czystosci i porz~dku w gminach, projekt przedmiotowej uchwaly w zakresie cz<;stotliwosci 
odbierania odpad6w komunalnych zostal zaopiniowany przez Panstwowego Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Laiicucie. 

Wobec powyi;szego, podjycie niniejszej uchwaly jest zasadne. 

Wiceprzewodniczt!CY Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Przewodnicz~ca Komisji BudZetu i Finans6w, radna Gr8Zyna Szybiak poinformowala, ze 
Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radni nie zglosili zadnych pytan, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Prowadzt!CY obrady, poddal pod glosowanie zaproponowan~ przez Burrnistrza Miasta 
autopoprawk~ za przyjyciem kt6rych glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie 
wstrzymal siy od glosu. 
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W dalszej kolejnosci Prowadz~cy obrady, poddal pod glosowanie projekt uchwaly 
uwzglydniaj~cy przeglosowan~ wyzej autopoprawkl(. 
Za przyjyciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal siy od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc~ urz'!dzen, 
umozliwiaj~cych spoJ."lil.dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowan radnych. 
Na podstawie wynik6w glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie szczeg61owego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania 
odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci zamieszkalych oraz 
zagospodarowania tych odpad6w w zarnian za uiszczon~ przez wlasciciela 
nieruchomosci oplatft za gospodarowanie odpadami komunalnymi zostala podjftta 
i otrzymala Nr XXIX/182/2020. 

Ad. 7 Podjfcie uchwaly w sprawie zwolnienia w CZfSCi z oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wla.Scicieli nieruchomosci zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujqcych bioodpady stanowiqce odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym (Druk Rady Miasta Nr 4512010). 

Projekt uchwaly w sprawie zwolnienia w czl(sci z oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wlascicieli nieruchomosci zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostuj(!cych bioodpady stanowi(!ce odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym, w imieniu Burmistrza Miasta Lailcuta, przedstawila pani 
Katarzyna Kluz - Gosztyla inspektor Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Odpadami. 
Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo sil( nastypuj~co: 

Zgodnie z art. 6k ust. 4a ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 r. o utrzymaniu czystosci i porz~dku 
w gminach (tekst jedn. Dz. U z 2019 r., poz. 2010 z p6in. zm.), rada gminy, w drodze 
uchwaly, zwalnia w czysci z oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wlascicieli 
nieruchomosci zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostuj~cych 
bioodpady stanowi'!ce odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, proporcjonalnie 
do zmniejszenia koszt6w gospodarowania odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych. 

Z informacji przekazanej przez Lailcucki Zaklad Komunalny Sp. z o.o. w 2019 r., 
zebranych zostalo 425,22 ton odpad6w ,,Bio'' z zabudowy jednorodzinnej. Koszt odbioru 
i zagospodarowania 1 tony odpad6w ,Bio'' wynosi ok. 480 zl brutto. 

Wedlug stanu na koniec 2019 r. szacunkowa liczba rnieszkailc6w nieruchomosci, 
kt6rzy rnogliby skorzystac ze zwolnienia wynosi 11 500. Szacuje sit(, ze roczny koszt 
odbioru i zagospodarowania odpad6w ,Bio" z zabudowy jednorodzinnej wyniesie Witte 
204 105.60 zl. Wynika z tego, ze szacunkowy miesit(czny koszt odbioru i zagospodarowania 
odpad6w ,Bio" w przeliczeniu na jednego mieszkailca, wyniesie ok. 1,48 zl. W zwi'!zku 
z powy2szym przyjt(to zwolnienie w czysci z oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla wlascicieli nieruchomosci zabudowanych budynkiem mieszkalnym 
jednorodzinnym kompostuj'!cych bioodpady stanowi(!ce odpady komunalne 
w kompostowniku przydomowym w wysokosci 1,00 zl rniesittcznie od osoby zamieszkuj~cej 
dan~ nieruchomosc. 

Warunkiem uzyskania czysciowego zwolnienia z oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi bcrdzie l'!czne spelnienie nastt(puj(!cych przeslanek: 

a) zlozenie nowej deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, w terminach okreslonych ustaw'! o utrzymaniu czystosci i porz(!dku 
w gminach, 

b) oswiadczenie w z}oi:onej deklaracji 0 posiadaniu kompostownika przydomowego 
i kompostowaniu w nim bioodpad6w stanowi~cych odpady komunalne 
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Zwolnienie z czt(sci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyslugiwac 
bcrdzie od miesi'!ca, w kt6rym wlaSciciel nieruchomosci zlozyl ww. deklaracjcr. 

Obnizenie oplaty jest beztenninowe, chyba, ze w wyniku kontroli wlasciciela 
nieruchomosci oka.ze sit(, ze nie posiada kompostownika przydomowego lub nie kompostuje 
bioodpad6w w kompostowniku przydomowym, lub uniemozliwia organowi dokonanie 
oglt(dzin nieruchomosci, w celu weryfikacji zgodnosci informacji o kompostowaniu zawartej 
w deklaracji ze stanem faktycznym. 

Maj'!c powy.zsze na wzglt(dzie, przyjt(cie niniejszej uchwaly jest uzasadnione. 

Wiceprzewodnicz'!CY Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Przewodnicz'!ca Komisji Budzetu i Finans6w, radna Gra.zyna Szybiak poinformowala, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radni nie zglosili zadnych pytail, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Wobec braku zgloszen do dyskusji, Prowadz'!CY obrady, poddal pod glosowanie projekt 
uchwaly. 
Za przyjcrciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal sicr od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomOC'! urz'!dzen, 
umozliwiaj'!cych sporz'!dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowan radnych. 
Na podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, .te uchwala 
w sprawie zwolnienia w cz~sci z oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
wlascicieli nieruchomosci zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostuj~cych bioodpady stanowi~ce odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym, zostala podj~ta i otrzymala Nr XXIX/183/2020. 

Ad.8 Podj(}cie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wzoru deklaracji o wysokosci 
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli 
nieruchomosci zamieszkalych polotonych na terenie Gminy Miasta Lancuta (Druk 
Rady Miasta Nr 4612020). 

Projekt uchwaly w sprawie wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomosci zamieszkalych 
polozonych na terenie Gminy Miasta Lancuta, w imieniu Burmistrza Miasta Lailcuta, 
przedstawila pani Katarzyna Kluz - Gosztyla inspektor Wydzialu Ochrony Srodowiska 
i Gospodarki Odpadami. Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo sit( nastt(pUj'!co: 

Zgodnie z art. 6n ustawy z dnia 13 wrzesnia 1996 roku o utrzymaniu czystosci 
i porz'!dku w gminach (tekst jedn. Dz. U. z 2019 r. poz. 2010 z p6in. zm.) uwzglt(dniaj'!C 
koniecznosc zapewnienia prawidlowego obliczenia wysokosci oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, rada gminy okresla w drodze uchwaly wz6r deklaracji o wysokosci 
oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, skladanej przez wlascicieli 
nieruchomosci. 

Stosownie do brzmienia znowelizowanego art. 6k ww. ustawy, do kt6rego dodano 
ust. 4a, zgodnie z kt6rym rada gminy w drodze uchwaly, zwalnia w czcrsci z oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wlascicieli nieruchomosci kompostuj'!cych 
bioodpady stanowi'!ce odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, proporcjonalnie 
do zmniejszenia koszt6w gospodarowania odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych, 
zaistniala koniecznosc dostosowania formularza deklaracji o wysokosci oplaty za 
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gospodarowanie odpadami komunalnymi. Nowy wz6r formularza deklaracji nie spowoduje 
koniecznosci skladania nowych deklaracji przez wszystkich wla8cicieli nieruchomosci, 
poniewaz kompostowanie bioodpad6w jest dobrowolne. Deklaracjy na nowym formularzu 
byd'! zobowi'!Zani zlozyc jedynie wlasciciele nieruchomosci, kt6rzy zdecyduj'! siy na 
kompostowanie bioodpad6w. 

Uchwala w sprawie wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi skladana przez wlascicieli nieruchomosci jest aktem prawa 
miejscowego oraz stanowi podstawy do prowadzenia dalszych dzialail. zwi'!Zanych 
z realizacj'! systemu gospodarki odpadami komunalnymi, wobec pow)'Zszego jej podjycie jest 
zasadne i celowe. 

WiceprzewodnicZ'!CY Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
i:e Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Przewodnicz'!ca Komisji Budi:etu i Finans6w, radna Grazyna Szybiak poinformowala, 
i:e Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radni nie zglosili zadnych pytaii, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Wobec braku zgloszen do dyskusji, Prowadz'!CY obrady, poddal pod glosowanie projekt 
uchwaly. 
Za przyj((ciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal siy od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc"l- urz"!-dzen, 
umoi:liwiaj'!cych sporz'!dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowail. radnych. 
N a podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomosci 
zamieszkalych polo:ionych na terenie Gminy Miasta Laiicuta, zostala podj~ta 

i otrzymala Nr XXIX/184/2020. 

Ad.9 Podjfcie uchwaly w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektow Gminy Miasto 
Lancut, w ktorych Miejski Osrodek Sportu i Rekreacji w Lancucie realizuje zadania 
statutowe (Druk Rady Miasta Nr 47/2020). 

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiekt6w Gminy Miasto Lail.cut, 
w kt6rych Miejski Osrodek Sportu i Rekreacji w Lancucie realizuje zadania statutowe, 
w imieniu Burmistrza Miasta Lancuta, przedstawil pan Jerzy Halka Dyrektor Miejskiego 
Osrodka Sportu i Rekreacji w Lancucie . Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo si(( 
nastypuj'!co: 

Podjycie niniejszej uchwaly, rna przede wszystkim na celu zr6wnowazenie budi:etu 
krytej plywalni. Wzrost cen bilet6w wstypu za jednorazowe wejscia dla klient6w 
indywidualnych oraz grup zorganizowanych wynika z faktu, i:e ostatnia aktualizacja cennika 
byla wprowadzana w 2015 roku. Przez okres pi((ciu I at wzrosly koszty utrzymania krytej 
plywalni, m.in.: zakupu srodk6w chemicznych, energii. Ponadto, wiykszosc cen nie byla 
aktualizowana od dlui:szego czasu. Istnieje wiyc uzasadniona koniecznosc dostosowania cen 
do obecnych uwarunkowan rynkowych, wai:'!C zarazem trwaj<fce procesy gospodarcze, tj. 
inflacj(( itp. 

Inicjatywa podj((cia niniejszej uchwaly wynika r6wniei: z faktu wynajycia przez MOSiR 
od Muzeum - Zamek w Lancucie zabytkowych kort6w tenisowych, ulokowanych na obszarze 
zespolu palacowo - parkowego, sk<td istnieje koniecznosc ustalenia cen za korzystanie 
z nowego obiektu, kt6ry znalazl si(( w zarz<tdzie MOSiR-u. 
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Uchwala ujednolica zagadnienie cen za korzystanie z obiekt6w Gminy Miasto Lancut, 
w kt6rych MOSiR realizuje zadania statutowe, gdyz l~czy w sobie zapisy poprzedniej 
uchwaly, kt6ra w miydzyczasie zostala dwukrotnie znowelizowana. Niniejszy projekt zaklada 
ich uniewaznienie, a zarazem ujycie calosci tematyki w jednym dokumencie. 

Wprowadzenie nowego biletu instruktorskiego, rna na celu usystematyzowanie 
indywidualnych oraz grupowych nauk plywania. Do tej pory instruktorzy indywidualni plac~ 
stawki takie jak kazdy inny klient, kt6ry korzysta rekreacyjnie z krytej plywalni. Nalezy 
wprowadzic taki bilet, aby z jednej strony uporz~dkowac kwestie organizacyjne, czyli 
oddzielic rekreacj(( od prywatnej dzialalnosci, a z drugiej strony poprawic finanse MOSiR. 

Przewodnicz~ca Komisji Spraw Spolecznych, radna Marta Szubart poinformowala, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Przewodnic~ca Komisji Budzetu i Finans6w, radna Grazyna Szybiak poinformowala, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radni nie zglosili zadnych pytan, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 
uchwaly. 
Wobec braku zgloszen do dyskusji, Prowadz~cy obrady, poddal pod glosowanie projekt 
uchwaly. 
Za przyjyciem uchwaly glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal siy od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc~ urz~dzen, 
umozliwiaj~cych spo~dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowan radnych. 
Na podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie ustalenia cen za korzystanie z obiektow Gminy Miasto Lancut, w ktorych 
Miejski Osrodek Sportu i Rekreacji w Laiicucie realizuje zadania statutowe, zostala 
podj~ta i otrzymala Nr XXIX/185/2020. 

Ad.JO Podjrcie uchwaly w sprawie ustalenia zasad korzystania z parkingow i mzeJsc 
postojowych, sposobu pobierania oplat oraz powierzenia Burmistrzowi Miasta 
Lancuta uprawnienia do stanowienia o ich wysokosci (Druk Rady Miasta 
Nr 4812010). 

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia zasad korzystania z parking6w i miejsc postojowych, 
sposobu pobierania oplat oraz powierzenia Burmistrzowi Miasta Lancuta uprawnienia do 
stanowienia o ich wysokosci, wraz z autopoprawk~ polegaj(!~ na zmianie tresci §3 ust. 11, 
kt6ry otrzymuje nastypuj~ce brzmienie: 
, Od oplat s~ zwolnione pojazdy Policji, Inspekcji Transportu Drogowego, Agencji 
Bezpieczeilstwa Wewnytrznego, Agencji Wywiadu, SluZby Kontrwywiadu Wojskowego, 
Sluzby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Strazy Granicznej, 
Sluzby Wiyziennej, SluZby Celnej, sruzb ratowniczych, zarz~d6w dr6g, jednostek 
organizacyjnych Gminy Miasto Lancut, Sil Zbrojnych RP, a takZe sil zbrojnych paiistw 
obcych, jezeli umowa miydzynarodowa, kt6rej Rzeczpospolita Polska jest stron~, tak stanowi, 
wykorzystywane w ratownictwie lub w przypadku klyski zywiolowej", przedstawil pan 
Michal Mglej Zastcrpca Burmistrza Miasta Laiicuta. 
Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo siy nastcrpuj~co: 

Przedstawiany projekt uchwaly Rady Miasta Lailcuta ujednolica kwestie zwi~zane 

z zarz'ldzaniem parkingami, kt6re usytuowane s~ poza drogami publicznymi w Lailcucie. 
Obecnie parkingi wyznaczone byly przy: ul. Pilsudskiego - Cetnarskiego oraz 

10 



ul. Rynek. W zwic¢ru z fak:tem, ze parking przy ul. Rynek zostal wl(}.czony w Stref<( Platnego 
Parkowania, wprowadzono zmian(( lokalizacji parkingow tj. pozostawiono parking przy 
ul. Pilsudskiego - Cetnarskiego oraz dodano parking przy ul. Kosciuszki 17 A. Zmiana 
wprowadza tak:ze zasady korzystania z parkingow oraz czas obowi<'}Zywania i pob6r oplat. 

Upowa.Znienie dla Burmistrza Miasta pozwoli na wydawanie zarz(}.dzen okreslaj(}.cych 
wysokosci stawek oplat za parkowanie na tych parkingach bez koniecznosci ka:Zdorazowego 
podejmowania uchwal przez Rady Miasta w tym zakresie. 

Maj(}.c powy:Zsze na uwadze, przedklada siy projekt uchwaly celem podj<(cia, co jest 
w pelni uzasadnianie. 

Wiceprzewodnicz(}.cy Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Damian Szubart poinformowal, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Przewodnicz(}.ca Komisji Budzetu i Finans6w, radna Gra:lyna Szybiak: poinformowala, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Radny Wrzesl(}.w Zurawski zwr6cil si(( z prosb(}., o udzielenie informacji na temat 
przeznaczenia parkingu zlokalizowanego przy ul. Kosciuszki (Centrum Komunikacji Miasta) 
oraz zasad platnosci za post6j autokarow i samochod6w osobowych. 

W odpowiedzi na powyzsze szczegolowych wyj asnien udzielil Zast<(pca Burmistrza pan 
Michal Mglej oraz Burmistrz Miasta pan Rafala Kumek, kt6rzy w bardzo szczegolowy 
sposob om6wili techniczne rozwi~zania dotycz~ce uzytkowania przedmiotowego terenu, 
obowi~j(}.ce zasady platnosci, a tak:ze eel podj<(cia analizowanego projektu uchwaly. 
W swoim wyst~ieniu Burmistrz Miasta zwr6cil uwag<(, na realizowane prace inwestycyjne 
zwi<'}Zane z budow(}. bezplatnych miejsc postojowych na terenie Lancuta tj. kontynuacja 
rozpocz<(tej budowy parkingu przy ul. .Zardeckiego, dodatkowy parking przy ul. Partyzant6w, 
poszerzenia pasa drogowego przy ul. Jagiellonskiej. 

Wobec brak:u dalszych zgloszen do dyskusji ProwadZ(}.cy obrady, poddal pod glosowanie 
zgloszon(}. autopoprawk((, za przyj((ciem kt6rej glosowalo 13 radnych, nikt nie byl przeciw, 
nikt nie wstrzymala siy od glosu 

Za przyjyciem uchwaly uwzglydniaj(}.cej przeglosowan'! wy:lej autopoprawk<( glosowalo 
13 radnych, nikt nie byl przeciw, nikt nie wstrzymal siy od glosu. Glosowanie zostalo 
przeprowadzone w sposob jawny za pomoc(}. urz(}.dzen, umozliwiaj(}.cych sporz~dzenie 

i utrwalenie imiennego wykazu glosowan radnych. 
N a podstawie wynik6w glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie ustalenia zasad korzystania z parking6w i miejsc postojowych, sposobu 
pobierania oplat oraz powierzenia Burmistrzowi Miasta Lancuta uprawnienia do 
stanowienia o ich wysokosci, zostala podj~ta i otrzymala Nr XXIX/186/2020. 

Ad.ll Podjfcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Miasta Lancuta na rok 
2020 (Druk Rady Miasta Nr 4112020). 

Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie Miasta Lancuta na rok 2020, 
w imieniu Burmistrza Miasta Lancuta, przedstawila pani Joanna Flejszar - Skarbnik Miasta. 
Uzasadnienie do projektu uchwaly przedstawilo siy nast<(puj(}.co: 
Zwi((ksza si<( dochodybudzetu o kwot<( 526.632,78 zl, z czego: 
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- dochody bie:ZC!ce w kwocie 521.277,78 zl pochodz'! z dotacji z Gl6wnego Urzydu 
Statystycznego na Powszechny Spis Rolny, dotacji celowej na wyposazenie szk6l 
w podryczniki i cwiczenia oraz z tytulu rozliczen publiczno-prawnych z wplyw6w rozliczen 
z Urz((dem Skarbowym z lat ubieglych, 
- dochody maj'!tkowe w kwocie 5.355 zl pochodz'! ze srodk6w otrzymanych 
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie na 
dofinansowanie zadania pn. , Usuwanie wyrob6w zawieraj"}-cych azbest z terenu Gminy 
Miasto Lancut". 
Zwiyksza siy wydatki budzetu o kwot~t 526.632,78 zl, z czego: 
- wydatki bie:ZC!ce w kwocie 521.277,78 zl przeznacza siy na wynagrodzenia oraz skladki 
od nich naliczane w dziale ,Oswiata i wychowanie" na wyposazenie szk6l w podr~czniki 
i cwiczenia oraz na wynagrodzenia i skladki od nich naliczane w Miejskim Zarz'!dzie 
Budynk6w, 
- dokonuje si~t przeniesienia wydatk6w bie:ZC!cych oraz wydatk6w maj'!tkowych zgodnie 
z dyspozycj'! kierownik6w wydzialu oraz kierownik6w jednostek organizacyjnych. 
W dalszej czysci pani Skarbnik poinformowala, ze zmniejsza si~t wydatki maj'!tkowe na 
zadaniu pn. Przebudowa ulic miejskich o kwoty 561.645 zl, wprowadzaj'!c nowe zadania 
maj'!tkowe: 
- Przebudowa ul. 10 plk. Strzelc6w Konnych -120.000 zl, 
- Przebudowa ul. Gluchowskiej - 260.000 zl, 
- Przebudowa ul. Boya Zelenskiego- 45.000 zl, 
- Budowa parkingu przy ul. Slowackiego- 50.000 zl, 
- Przebudowa ul. DC!browskiego- 5.000 zl, 
- Przebudowa ul. Zamkowej- 5.000 zl, 
- Przebudowa ul. Kazimierza Wielkiego - 5.000 zl, 
- Przebudowa wewnytrznych instalacji w budynku przy ul. Batorego 17 - 25.000 zl, 
- Przebudowa pomieszczen szatni oraz pomieszczeii sanitarnych w budynku Domu Stra:Zaka 
OSP Laiicut Przemiescie - 7.000 zl, 
- Usuwanie wyrob6w zawieraj'!cych azbest z terenu Gminy Miasta Lancuta- 24.645 zl, 
- Budowa zjazdu wraz z :fragmentem drogi wewnt(trznej na terenie MOSiR w Lancucie-
15.000 zl. 
Kolejno, zmniejsza si~t dotacje celowe w kwocie 166.500 zl na zadaniach: 
- Festiwal Muzyczny w Lancucie- 33.500 zl, 
- Dni Miasta Lancuta- 80.000 zl, 
- Prowadzenie telewizji intemetowej- 53 .000 zl. 
Kwoty 166.500 zl uzyskan'! z dotacji, przeznacza siy na wynagrodzenia i pochodne 
od wynagrodzen dla pracownik6w zatrudnionych w Urzydzie Miasta do obslugi telewizji 
intemetowej oraz na promocj(( Miasta Laiicuta poprzez dzialalnosc klub6w sportowych. 

PrzewodniCZC!Ca Komisji Budzetu i Finans6w, radna Grazyna Szybiak poinformowala, 
ze Komisja rozpatrywala przedmiotowy projekt uchwaly i pozytywnie go zaopiniowala. 

Zabieraj"}-c glos w dyskusji, radny Wrzeslaw Zurawski wyrazil zaniepokojenie zwi'!zane ze 
sposobem gospodarowania srodkami finansowymi tzn. wydatkami, ponoszonymi na sport 
i kultury. Wyrazil W'!tpliwosc czy zaproponowane w projekcie uchwaly przeniesienie kwot 
z przeznaczeniem na sport jest wlasciwe. Podkreslil, ze z uwagi na trwaj"}-ce zagrozenie 
epidemiologiczne Miejski Dom Kultury rna ograniczone mozliwosci uzyskania dochod6w 
z prowadzonej dzialalnosci, a dodatkowo po rozbudowie obiektu, nie pozwalaj"}- na to 
przepisy unijne. Zastanowil siy, czy nie byloby zasadnym przeznaczenie zaoszczt;dzonych 
srodk6w finansowych na dzialalnosc bie~C'! MDK lub doposa:Zenie obiektu. Nawi(}ZUj'!C do 
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zaplanowanej w analizowanym dokumencie kwoty na promocjy miasta poprzez dzialalnosc 
klub6w sportowych stwierdzil, ze wszystkie srodki finansowe przeznczone na sport zostan~ 
,skonsumowane", natomiast po kulturze pozostaj~ trwale slady w postaci dzialalnosci 
artystycznej, a przede wszystkim edukacyjnej. Poddal pod dyskusjt( temat sprawiedliwosci 
przy rozdzielaniu srodk6w finansowych pomiydzy rome stowarzyszenia dzialaj~ce na terenie 
miasta Lailcuta (takze 0 charakterze artystycznym np. stowarzyszenia zbierajC}.Ce srodki 
finansowe na dzialalnosc zespol6w tanecznych), a prowadzC}.cymi dzialalnosc sportowC}., 
a wiyc podzial pomiydzy kulturt(, a sport. Zwr6cil siy do Burmistrza Miasta z prosb~, aby 
rozwai:yc mozliwosc rozdzielenia srodk6w finansowych pochodzC}.cych z zadail zwi~zanych 
z kulturC}. pomiydzy sport, a kultury, tak aby nie przenosic calosci kwoty do zupelnie innej 
branzy. Podkreslil, ze takie dzialania wywoluj~ konflikty pomiydzy dwoma dziedzinami 
zycia jakimi jest sport i kultura. 

W dalszej czysci posiedzenia, rozpoczyla siy dyskusja na temat przeznaczenia srodk6w na 
kultury oraz sport. W dyskusji kolejno glos zabrali: 
- Burmistrz Miasta pan Rafal Kumek, nie podzielil opinii i stwierdzen radnego Wrzeslawa 
Zurawskiego. Poinformowal, ze wypowiedZ radnego mozna por6wnac do wygloszonego 
podczas jednej z sesji wystC}.pienia, podwazajC}.cego zasadnosc wydatkowana srodk6w na plac 
zabaw przy ul. KC}.ty. W swojej wypowiedzi zapewnil, ze przy sukcesywnej rozbudowie 
infrastruktury sportowej oraz promocji poprzez sport srodki finansowe wydatkowane na ten 
eel, nie s~ zmarnowane i zaproponowal, aby na posiedzenie Komisji Rady Miasta zaprosic 
Prezes6w klub6w sportowych, kt6rzy udzielC}. niezbt(dnych informacji w tym zakresie. 
Kontynuuj~c, Burmistrz w szczeg6lowy spos6b om6wil dzialania podejmowane na rzecz 
wsparcia dzialalnosci kulturalnej (reaktywacja teatru, wsparcie wydarzen kulturalnych, itp.) 
podkreslaj~c, ze nie jestjej przeciwnikiem i docenia wklad pracy wniesiony w jej rozw6j, 
- radny Wrzeslaw Zurawski wyjasniaj~c intencjy swojej wypowiedzi z sesji, na kt6rej byl 
omawiany temat przeznaczenia srodk6w finansowych na budowt( placu zabaw przy ul. K~ty 
podkreslil, ze nie byl przeciwny tej inwestycji. Nie popieral natomiast powstania silowni dla 
doroslych, uznajC}.c to, za zbydny wydatek. Podkreslil, ze gdy uzyskal wyjasnienia, ze 
realizacja ww. zadania jest warunkiem koniecznym do uzyskania dofinansowania, przyjC}.l to 
z pokorC}.. Zwr6cil sit( z prosbC}., o udzielenie informacji na temat wysokosci wsparcia 
finansowego przekazywanego na kulturt( i sport. Zaznaczyl, ze jako radny zawsze apelowal 
o sprawiedliwosc, czyli r6wny podzial srodk6w pomit(dzy kultury, a sport, poniewa:l 
funkcjonujC}. r6zne · formy dzialalnosci kulturalnej oczekujC}.ce wsparcia. Na zakonczenie, 
wyrazil wlasne spostrzezenia na temat zasadnosci przeznaczania srodk6w na dzialalnosc 
sportowC}.. 
- Burmistrz Miasta w swojej wypowiedzi om6wil korzysci, wynikajC}.ce z oferowanego przez 
miasto szerszego wachlarza atrakcji czy event6w sportowych na terenie miasta, 
przyci'!gajC}.cych turyst6w czy osoby uczestniczC}.ce w tych wydarzeniach, pozytywnie 
wplywaj~cych na wizerunek miasta postrzeganego jako miasto przyjazne i otwarte na ludzi, 
- radny Adam Bielecki - zwr6cil uwagt(, na dysproporcje w rozdzielaniu srodk6w 
finansowych pomiydzy duze kluby sportowe, a mniejsze, kt6re mimo iz prowadzC}. szkolenie 
dzieci, mlodziezy i osi'!gajC}. sukcesy sportowe, to otrzymujC}. male srodki na swoj~ dzialalnosc. 
Poddal pod rozwagy, zasadnosc wydatkowania srodk6w finansowych na wiyksze kluby 
sportowe oraz perspektywy z tym zwi'!Zane (zakup zawodnik6w). 
-Ad vocem powyzszego, Burmistrz Miasta zwr6cil uwagy, ze nalezy zadac sobie pytanie, ile 
meczy rozgrywa klub Stal czy Sok6l w Lailcucie i na wyjezdzie, ilu kibic6w i zawodnik6w 
bierze w nich udzial, i jaka wysokosc srodk6w jest przeznaczona na ich dzialalnosc z bud.Zetu 
miasta. Stwierdzil ze powyzsze zapytania nalezy analogicznie odniesc do dyscypliny, kt6rej 
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prowadzeniem zajmuje sit=; przedm6wca. Koncz~c zaapelowal, aby nie podejmowac pr6by 
przyporz~dkowania Miastu wszystkich dyscyplin, 
- pan Michal Mac - przekazal szczeg6lowe informacje na temat wysokosci wsparcia 
finansowego, udzielanego przez miasto na rozw6j r6znych dyscyplin sportowych, 
podkreslaj~c ze Burmistrz nie zapomina o mniejszych dyscyplinach, nie odmawia pomocy 
zadnej i kai:da z nich (w tym LUKS Zieloni Lancut) otrzymuje srodki :finansowe na 
prowadzon~ dzialalnosc. 

W nawi~zaniu do przebiegu dyskusji nad przY.Jt(Ctem projektu uchwaly w sprawie 
wprowadzenia zmian w budzecie miasta, Burmistrz Miasta pan Rafal Kumek wyrazil 
ubolewanie z faktu, ze nikt z radnych nie zwr6cil uwagi na liczne inwestycje, wymienione 
w rozpatrywanym dokumencie. 

Wobec braku dalszych zgloszen do dyskusji, Prowadz~cy obrady, poddal pod glosowanie 
projekt uchwaly. 
Za przyjt(ciem uchwaly glosowalo 12 radnych, nikt nie byl przeciw, 1 radny wstrzymal sit=; od 
glosu. Glosowanie zostalo przeprowadzone w spos6b jawny za pomoc~ urz!:!dzen, 
umozliwiaj~cych spo~dzenie i utrwalenie imiennego wykazu glosowan radnych. 
Na podstawie wynikow glosowania, Prowadz~cy obrady stwierdzil, ze uchwala 
w sprawie wprowadzenia zmian w bud:iecie Miasta Lancuta na rok 2020 zostala podj~ta 
i otrzymala Nr XX.IX/187/2020. 

Ad.12 lnformacja Burmistrza Miasta o dzialalnosci w okresie mirdzysesyjnym. 

Informacja Burmistrza Miasta o dzialalnosci w okresie mit=;dzysesyjnym zostala dor((czona 
radnym w formie elektronicznej. 

Radni nie zglosili i:adnych pytan, ani uwag do przestawionej informacji. 

Ad.13 lnformacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwal Rady Miasta pomifdzy XXVI 
a XXIX Sesjq Rady Miasta Lancuta. 

Infonnacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwal Rady Miasta pomit(dzy XXVI, a XXIX 
Sesj~ Rady Miasta Lancuta, zostala dor((czona radnym w formie elektronicznej . 

Radni nie zglosili zadnych pytan, ani uwag do przestawionej informacji. 

Ad.J4 Wolne wnioski i oswiadczenia. 

Obecni na posiedzeniu Sesji, zwr6cili sit( do Burmistrza Miasta z nastypuj~cymi sprawami: 
1) Radny Wrzeslaw Zurawski - poprosil o udzielenie informacji dotycz~cej 

nieruchomosci przy ul. Grunwaldzkiej 70 tzn. czy obiekt zostal sprzedany, a miasto 
otrzymalo srodki :finansowe, czy zostal podpisany akt notarialny oraz kto nabyl 
przedmiotow~ nieruchomosc i za jak~ kwot((, Nadmienil, ze sprawa ta miala bye 
przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Lancuta, 

2) Radny Marek Strzr;pka zaprosil radnego Wrzeslawa Zurawskiego, aby odwiedzil plac 
zabaw przy ul. K~ty i zobaczyl jak dziala i funkcjonuje. Osobiscie obserwuje jego 
prawidlowe funkcjonowanie i dui:e zainteresowanie wsr6d dzieci i mlodziezy oraz 
os6b doroslych. 
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3) Radny Marek Strz~pka- nawi(!zuj(!C do tematu czystosci i porz'!dku na terenie miasta 
Lancuta, poruszyl problem nieczystosci pozostawianych w centrum miasta przez 
konie, obwoz'!ce powozami turyst6w Zaproponowal, aby w powy2szej sprawie 
wyst'!pic do Dyrektora Muzeum - Zamku, poniewa2 istniej'!ca sytuacja nie wplywa 
korzystnie na wizerunek miasta Lancuta. 

4) Radny Adam Bielecki - poprosil o udzielenie informacji, w jakim terminie zostan(! 
dokonczone prace na boiskach sportowych przy Szk:ole Podstawowej Nr 2, 

5) Radny Damian Szubart - w nawi'!Zaniu do wypowiedzi radnego Strzypki odnosnie 
nieczystosci pozostawianych przez konie obwo~ce turyst6w, stwierdzil, ze promocja 
Lancuta przez Muzeum - Zamek jest na tyle duza, iz sluzby miejskie powinny zajllc 
siy ich uprz'!tniyciem. W swojej wypowiedzi, zwr6cil uwagy na znacz'!CY wplyw ww. 
plac6wki w rozw6j i promocjy miasta. 

Z powyzszym spostrzezeniem nie zgodzil siy Burmistrz Miasta pan Rafal Kumek 
i Wiceprzewodnicz'!CY Rady oraz pan Adam Opalka. podkreslajl!c, ze to wlasciciel koni 
powinien posprz'!tac pozostawiane nieczystosci. 

W nawil!Zaniu do powyzszego, wywi'!Zala si(( dyskusja na temat nieczystosci 
pozostawianych przez konie obwoz'!ce turyst6w po terenie miasta Lancuta, bydl!Ce wlasnosci'! 
Muzeum - Zamek w Lancucie. 

W wyniku dyskusji ustalono, aby Burmistrz Miasta skierowal do Dyrektora Muzeum -
Zamek pismo z prosb'!, o systematyczne czyszczenie nieczystosci majllcych negatywny 
wplyw na wizerunek miasta. 

W odpowiedzi na zapytania, Burmistrz Miasta pan Rafal Kumek wyjasnil, ze: 
Ad 1) obiekt zostal sprzedany przed podpisaniem aktu notarialnego, a na konto urzydu 

wplynyly srodki finansowe, natorniast odnosnie danych personalnych nabywcy 
poinformowal, ze nie jest upowazniony do udzielania informacji w tym zakresie. 

Uzupelniaj'!c, radna Karolina Pill - Sowa poinformowala, ze spotkanie dotycz(!ce sprzedazy 
nieruchomosci przy ul. Grunwaldzkiej planowane jest na miesi'!c wrzesien. Zaznaczyla, ze 
jako Przewodnicz(!ca Komisji Rewizyjnej zadecyduje o terminie spotkania w tej sprawie. 

Ad. 4) termin zakonczenia prac przy Szkole Podstawowej Nr 2 zgodnie z umowl!, planowany 
jest na koniec sierpnia b.r. 

Wobec braku dalszych zgloszen do dyskusji Prowadz'!CY obrady zamkn'!l XXIX Sesjy Rady 

Miasta Lw\cuta. WICEPRZi~~~~,~--
Na tym protok61 zakoiiczono. 7~~~;;·;,;;;.j;j"· · 
~olo~ {1£~ 
Matgo~ta Rzeszutek 
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